

SOCOMECSAS
1-4, rue de Westhouse
67230 BENFELD
FRANCE

RoHS DECLARATION No 21002 DIV **DECLARATION RoHS**

Dear Customer,
Cher client,

The following product range complies with the requirements of the RoHS directive 2011/65/EU and its amendment 2015/863.

Les références suivantes répondent aux exigences de la directive RoHS 2011/65/EU et son avenant 2015/863.

Designation :	Manually operated transfer switching equipment (MTSE) fitted with their original accessories
Désignation :	<i>Matériels de connexion de transfert manoeuvrés manuellement équipés de leurs accessoires d'origine</i>
Type :	SIRCOVER UL
Type :	
Rating :	600A; 800A; 1200A
Calibre :	
Part number	41503060; 41503080; 41503120
Référence	41504060; 41504080; 41504120

This declaration corresponds to the best of our knowledge based on the information provided by our suppliers at the publication date of this document. This declaration may be amended in case our suppliers provide us with new information about their RoHS compliance.

Nous attirons votre attention sur le fait que les informations que nous communiquons correspondent à nos meilleures connaissances à la date de publication de ce document. Le statut RoHS repose sur les déclarations de conformité RoHS recueillies auprès de nos fournisseurs. Le contenu de ce document pourra être amendé en cas d'évolution des informations communiquées par nos fournisseurs.

Date : 2021/01/12



Certification Manager
Responsable certification



Nicolas ZEHNDER